
PROTOKÓŁ  Nr 13/2016 
posiedzenia Komisji  Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

które odbyło się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Radomiu 
w dniu 15 marca 2016 roku, godz.13.30 

 
 
Przewodniczący Komisji  -  Marian Wikło 
Protokolant                        -  Małgorzata Dróżdż 
 
  
Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie. Powitał radnych i zaproszonych gości. Listy 
obecności stanowią załącznik Nr 1 i Nr 2 do protokołu. W posiedzeniu uczestniczyło  
9 członków Komisji na ustawową liczbę 9, co stanowi quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 
 Następnie poprosił o uzupełnienie porządku dziennego posiedzenia o punkt: 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na 2016 rok, 
na które przeznacza się, przyznane według algorytmu środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
 
Przy 9 głosach za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się Komisja przyjęła uzupełniony o w/w 
punkt porządek dzienny posiedzenia, który przedstawia się następująco: 
 

1. Informacja o wykonaniu planu finansowego za 2015r. SPZZOZ Szpitala w Iłży                       
i SPZZOZ w Pionkach. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały                           
Nr 91/XI//2015 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 27 listopada 2015 roku dotyczącej 
ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 
Radomskiego na 2016 rok. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania Statutu 
Powiatowemu Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na 2016 
rok, na które przeznacza się, przyznane według algorytmu środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

5. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 1 pktu porządku dziennego posiedzenia – informacja o 
wykonaniu planu finansowego za 2015r. SPZZOZ Szpitala w Iłży i SPZZOZ w Pionkach. 
 
Główna Księgowa SPZZOZ – Szpitala w Iłży Ewa Domagała poinformowała, że w 2015 
roku w szpitalu przychody zostały wykonane w 107,76%. Zaplanowano przychody w kwocie 
17.927.554 zł, a wykonano 19.317.494 zł. Nie wykonano przychodów w takich pozycjach 
jak: lecznictwo zamknięte szpitala – 97,41%, specjalistka – 94,82%. W pozostałych zakresach 
został wykonany plan w 100%. Przekroczenie planu jest w pozycji: pozostałe przychody 
operacyjne. Tu zaplanowano kwotę 1.144.315 zł a wykonano 2.855.171 zł. W tej pozycji na 
przekroczenie składa się między innymi kwota 1.569.242 zł. Jest to wyrok ze sprawy z NFZ. 
Poinformowała, że po 12 latach udało się szpitalowi sprawę wygrać i w związku z tym kwota 
ta została zaksięgowana. Ma to też wpływ na końcowy wynik finansowy zakładu, który 
wynosi – zysk 1.074.436,68 zł. 
Poinformowała, że szpital miał zaplanowane koszty w kwocie 18.464.437 zł. Wykonano je w 
kwocie 18.240.908 zł czyli 98,79%. 
Przekroczenia wystąpiły w pozycji : materiały biurowe. Poinformowała, że NFZ nakłada na 
szpitale ciągle nowe obowiązki w postaci sprawozdań, ankiet. W związku z tym pozycja : 
materiały biurowe została przekroczona. Przekroczenia wystąpiły także w pozycji: aparatura 
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medyczna i części do aparatury medycznej. Aby utrzymać odpowiedni standard szpital musi 
na bieżąco dokonywać zakupów niezbędnego sprzętu. W pozycji: zakup procedur 
medycznych i badań także wystąpiło przekroczenie. W 2015 roku został ogłoszony przetarg 
na badania laboratoryjne i podpisano umowę. Ceny badań wzrosły w stosunku do poprzedniej 
umowy. W pozycji: pozostałe usługi jest przekroczenie. W tej pozycji został zaksięgowany 
zakup programu do rozliczenia wynagrodzeń za 2014 rok. Przekroczenie planu wystąpiło 
także w pozostałych kosztach, a spowodowane zostało wypłatą „13-ek”  i odpraw 
pośmiertnych.  
Poinformowała, że na 31 grudnia 2015 roku należności ogółem wynosiły 1.393.823 zł, w tym 
wymagalne 12.641,05 zł. Należności wymagalne dotyczyły dzierżawy gruntu pod nadajnik 
telefonii komórkowej. Firma nie uiściła opłaty za okres od rozwiązania umowy do 
zdemontowania nadajnika. Stwierdziła, że sprawa jest w sądzie.  
Zobowiązania na 31 grudnia 2015 roku wynosiły 11.230.636,71 zł, w tym wymagalne 
850.911,11 zł. Zobowiązania wymagalne dotyczyły przede wszystkim zobowiązań z tytułu 
dostaw i usług 792.157,97 zł oraz zobowiązania z tytułu przekazania na ZFŚS kwoty 58.753 
zł. Jest to 25% odpisu, który zobowiązani byli przekazać za 2015 rok do 30 września 2015 
roku. 
Poinformowała, że wynik finansowy za 2015 rok to zysk 1.074. 436,68 zł. Planowano stratę 
w kwocie 536.881 zł. Dzięki sprawie wygranej z NFZ udało się zakończyć 2015 rok zyskiem 
w takiej kwocie.  
 
Radny Roman Frąk stwierdził, że wynik finansowy szpitala w Iłży jest dobry. To pokazuje 
że warto być nieustępliwym, konsekwentnym, właściwie prowadzić postepowanie sądowe i 
nawet po kilku latach liczyć na poważne zasilenie konta budżetu zakładu. W tym przypadku 
była to kwota 1.569.242 zł. Stwierdził, że dobrze by było żeby szpital tych pieniędzy „nie 
przejadł” a opracował jakiś program naprawczy który w konsekwencji prowadziłby do jakichś 
większych przychodów.  
Stwierdził, że w uzasadnieniu do niewykonania kontraktu zarówno na oddziałach szpitalnych 
jak iw specjalistce pisze się że spowodowane to było brakiem lekarzy. Jednak nie można tego 
tak zostawić. Może te dodatkowe środki pozwoliłyby na pozyskanie specjalistów.  
 
Dyrektor SPZZOZ – Szpitala w Iłży Zbigniew Deja poinformował, że duża kwota około 
950 tys. zł z tego wyroku została przekazana na zobowiązania wobec ZFŚS. Tam były 
zaległości wobec pracowników z lat kilku. Te pieniądze pozwoliły te zobowiązania 
uregulować.  
Odnośnie niewykonań na oddziałach szpitalnych stwierdził, że nie ukrywa iż jest to 
spowodowane długą chorobą zasłużonego lekarza ŚP dra Jana Pedowskiego, która zakończyła 
się śmiercią. Z tego powodu trudniej było pozostałym lekarzom wykonać plan w 100%. 
Sądzi, że dla wszystkich jest to zrozumiałe. Poinformował, że teraz udało się pozyskać 
lekarza, który ma nadzieję  będzie w stanie w 100% wykonywać kontrakt. Jest to dr Bogusław 
Drotlef. W poradniach specjalistycznych rzeczywiście występują duże problemy z 
pozyskaniem lekarzy, co wpływa na kilkuprocentowe niewykonania. Poinformował, że czyni 
starania o pozyskanie lekarzy. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  
 
Główna Księgowa SPZZOZ w Pionkach Maria Bielska poinformowała, że informacja z 
wykonania planu finansowego szpitala była sporządzana na koniec grudnia ubiegłego roku. 
Natomiast sprawozdania finansowe będą robione na 31 marca br. I tak naprawdę w tych 
ostatnich dniach marca dopiero fakturuje się ostatnie faktury do NFZ i zmieniają się 
przychody. W związku z podpisywanymi aneksami będzie w szpitalu w specjalistce plan 
wykonany w 100%. W tej chwili są podpisane protokoły  odnośnie szpitala, specjalistki i 
ZOL-u. 
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Poinformowała, że przychody szpitala ogółem w porównaniu do wartości planowanych 
wyniosły 99,88%. Niewykonany plan  jest w stomatologii – niecałe 50%. Przekroczenie planu 
jest w pozostałych usługach medycznych na wartość 4%. Jest to sprzedaż usług medycznych 
POZ-om, zakładom pracy, osobom fizycznym. Niewielkie przekroczenie, niecałe 16% jest w 
usługach niemedycznych, to są wpływy z tytułu czynszów. Jest także przekroczenie 5,78% w 
porównaniu do wartości planowanych w poradni zdrowia psychicznego.  
Poinformowała, że wartość kosztów ogółem zaplanowana na kwotę 20.250.000 zł została 
wykonana w kwocie 20.160.000 zł tj. 99,56%. Tak duże wartości kosztów w roku ubiegłym 
związane są przede wszystkim z uruchomieniem ZOL-u. Część tych kosztów ma 
odzwierciedlenie w przychodach operacyjnych. Wykonanie kosztów rzeczowych wyniosło 
98,44%. W tych kosztach rzeczowych 801 tys. zł dotyczyło kosztów wyposażenia ZOL-u. 
Największa wartość to są leki. Przekroczeń w stosunku do kosztów planowanych w kosztach 
rzeczowych nie było. Jeśli chodzi o usługi obce wartość przekroczona jest o 1,96% . Tu 
największą wartość stanowią koszty wyżywienia, prania, oraz zakup obcych usług 
medycznych tj. diagnostyki. Odnośnie podatków i opłat poinformowała, że wykonanie 
wyniosło 99,81%. Wykonanie kosztów wynagrodzeń wyniosło 99,98%. Koszty świadczeń 
pracowników wykonano w 101,25%. Pozostałe koszty to głównie pozycja koszty ubezpieczeń 
zakładu i składki PFRON. Koszty finansowe 93,46%. Pozostałe koszty operacyjne 123,78%. 
Przekroczenie w tej pozycji wynika z zapłaconego odszkodowania. Amortyzacja 100,14%. 
Poinformowała, że wynik finansowy w porównaniu do wartości planowanej stanowi  94,42%  
Wynik zamknął się kwotą 1.111.964 zł straty. Jest to stan na dzień sporządzenia 
sprawozdania tj. 29 lutego br. W tej chwili po ugodzie, gdzie wstępne protokoły zostały 
podpisane wynika, że będzie wynosił 976 tys. zł.  
Poinformowała, że należności na koniec roku wynoszą 1.711.000 zł z czego 1.633.000 zł z 
NFZ, 70 tys. zł od pozostałych kontrahentów. Należności wymagalne wynoszą 5.127 zł. 
Zobowiązania ogółem wynoszą 15.437.000 zł z czego największą pozycję stanowią 
rozliczenia międzyokresowe  9.504.000 zł. One będą co roku systematycznie przypisywane 
do przychodów. Zobowiązania wobec pracowników wynoszą 610 tys. zł. Dotyczą one 
wypłaty za  grudzień, która dokonywana jest w styczniu. Z tytułu dostaw i usług 
zobowiązania wynoszą 2.313.000 zł z czego 1.518.000 zł jest wymagalnych. Z tytułu 
podatków 737 tys. zł. Wymagalnych nie ma. Potrącenia pracownicze 74 tys. zł. 
Wymagalnych także nie ma. Zobowiązania, kredyty i pożyczki 2.207.000 zł.  
 
Radny Waldemar Trelka zapytał, czy wobec szpitala w Iłży i w Pionkach obecnie toczą się 
jakieś sprawy w sądzie. Czy są jakieś roszczenia wobec któregoś ze szpitali. Ponadto zapytał, 
czy szpital ma formalnie otwartą jakąś drogę w sądach, w sporach z NFZ o środki.  
  
Dyrektor SPZZOZ w Pionkach Aleksander Gawlik poinformował, że szpital ma spór z 
NFZ o nadwykonania. Chodzi o kwotę 286 tys. zł. Ponadto poinformował, że za rok 2015 są 
nadwykonania w rehabilitacji na kwotę 427 tys. zł. W tej kwestii szpital także będzie 
wchodził w spór NFZ.  
Poinformował, że w stosunku do szpitala nie toczy się żadne postępowanie.  
 
Dyrektor SPZZOZ – Szpitala w Iłży Zbigniew Deja poinformował, że nie ma żadnych 
spraw sądowych wytoczonych przez pacjentów szpitalowi. Roszczenia wobec NFZ za 
nadwykonania są niewielkie około 10-20 tys. zł i dotyczą rehabilitacji. Poinformował, że stara 
się, aby nadwykonania nie pochłaniały tylko kosztów, wiedząc jak NFZ podchodzi o 
nadwykonań, że płaci tylko za procedury ratujące życie.  
 
Pytań i uwag nie zgłoszono.  
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Przystąpiono do realizacji 2 pktu porządku dziennego posiedzenia – zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Nr 91/XI//2015 Rady Powiatu w 
Radomiu z dnia 27 listopada 2015 roku dotyczącej ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 
ogólnodostępnych na terenie Powiatu Radomskiego na 2016 rok. 
 
Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Piotr Kozubek poinformował, że w 
związku z pismem Urzędu Gminy w Zakrzewie z dnia 12 stycznia 2016 roku, informującym o 
powstaniu nowej apteki w Zakrzewie, zaistniała konieczność zmiany Uchwały Nr 91/XI/2015 
Rady Powiatu w Radomiu z dnia 27 listopada 2015 roku w sprawie: ustalenia rozkładu godzin 
pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Radomskiego na 2016 rok. 
Zmiana została zamieszczona w załączniku nr 1 do niniejszej Uchwały w części dotyczącej gminy 
Zakrzew poprzez dodanie drugiej apteki. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Przy 6 głosach za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Uchwały Nr 91/XI//2015 
Rady Powiatu w Radomiu z dnia 27 listopada 2015 roku dotyczącej ustalenia rozkładu 
godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Radomskiego na 2016 rok. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 3 pktu porządku dziennego posiedzenia – zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania Statutu Powiatowemu Centrum Pomocy 
Rodzinie w Radomiu. 
 
Dyrektor PCPR w Radomiu Artur Jonczyk poinformował, że w wyniku wprowadzonych 
zmian w ustawie o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz w związku z 
wejściem w życie ustawy o pomocy państwa w wychowywaniu dzieci na Powiatowe Centrum 
Pomocy Rodzinie zostały nałożone nowe obowiązki. Powyższe skutkuje potrzebą 
wprowadzenia stosownych zmian w statucie. Zmiany te dotyczą zadań realizowanych przez 
jednostkę na podstawie w/w ustaw.  
 
Radny Tadeusz Nowicki zapytał, czy PCPR w Radomiu będzie wypłacało środki z programu 
rządowego 500+ dzieciom w rodzinach zastępczych. Jak to będzie wyglądało w praktyce? 
 
Dyrektor PCPR w Radomiu Artur Jonczyk poinformował, że tak. Środki będą wypłacane 
rodzicom zastępczym na każde dziecko w rodzinie zastępczej, bez kryterium dochodowego.  
 
Radny Tadeusz Nowicki zapytał, czy są już środki na wypłatę? 
 
Dyrektor PCPR w Radomiu Artur Jonczyk poinformował, że nie. 
 
Radny Waldemar Trelka zapytał, czy ktoś dodatkowo został zatrudniony w związku z 
realizacja programu 500+. 
 
Dyrektor PCPR w Radomiu Artur Jonczyk poinformował, że na razie nie. 
 
Radny Waldemar Trelka  stwierdził, że rozumie iż jest potrzeba dodatkowego zatrudnienia. 
 
Dyrektor PCPR w Radomiu Artur Jonczyk poinformował, że tak ponieważ zadań ciągle 
przybywa. Problemem są ograniczone warunki lokalowe.  
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przy 6 głosach za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nadania Statutu Powiatowemu 
Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 4  pktu porządku dziennego posiedzenia – zaopiniowanie 
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na 2016 rok, na które 
przeznacza się, przyznane według algorytmu środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych. 
 
Dyrektor PCPR w Radomiu Artur Jonczyk poinformował, że w związku z otrzymaną 
informacją o wysokości limitu środków PFRON na 2016 rok, na zadania wynikające z ustawy 
o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych z dnia 27 
sierpnia 1997 roku należące do zadań samorządu powiatowego, ustala  się ilość i rodzaj zadań 
oraz wysokość środków na te zadania.  
Rodzaj zadań i wysokość środków zostały ustalone w oparciu o dotychczas  złożone wnioski 
oraz analizę wykorzystania środków w roku ubiegłym.  
Zmiana w wysokości przeznaczonych środków nastąpiła na zadaniu dotyczącym 
dofinansowania do kosztów działalności warsztatów terapii zajęciowej, dotychczas od kilku 
lat kwota dofinansowania była taka sama, od ubiegłego roku (1 lipca) wzrosło 
dofinansowanie do rocznego utrzymania jednego uczestnika, co spowodowało wzrost ogólnej 
kwoty na rok bieżący.  Ponadto wyodrębniono zadanie dotyczące dofinansowania do sprzętu 
rehabilitacyjnego. Zadanie to w ubiegłym roku było połączone z dofinansowaniem do 
przedmiotów ortopedycznych i środków pomocniczych. Jest to zmiana techniczna – ułatwi 
racjonalne wykorzystanie przeznaczonych środków. Wzrost dofinansowania nastąpił także na 
zadaniu pn. dofinansowanie do turnusów rehabilitacyjnych, które cieszy się dużym 
zainteresowaniem wśród osób niepełnosprawnych, kosztem dofinansowania do likwidacji 
barier technicznych i w komunikowaniu. Ta zmiana nastąpiła w związku z realizacją 
programu pn. „Aktywny samorząd”, w ramach którego w tym roku jest możliwość 
dofinansowania do likwidacji barier w komunikowaniu. 
Należy zaznaczyć, że przyznany limit jest niewystarczający na realizację wszystkich potrzeb, 
dlatego w celu zwiększenia efektywności pomocy podobnie jak w roku ubiegłym zostaną 
wprowadzone ograniczenia do wysokości dofinansowania oraz zostaną ustalone dodatkowe 
kryteria kwalifikacyjne, które pozwolą wyłonić osoby najbardziej potrzebujące.  
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
 
Przy 6 głosach za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących się Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań na 2016 rok, 
na które przeznacza się, przyznane według algorytmu środki Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 5  pktu porządku dziennego posiedzenia – sprawy różne i wolne 
wnioski. 
 
Radny Roman Frąk odnośnie informacji przedstawianych przez szpitale, konkretnie chodzi 
o szpital w Pionkach, poprosił żeby informacje te na pierwszej stronie tytułowej miały 
zapisane na jaki konkretnie dzień informacja została sporządzona. Tak jak zrobił to szpital w 
Iłży.  
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Następnie stwierdził, że planowanie dochodów i wydatków na kolejny rok budżetowy, czy 
kalendarzowy nie powinno być z wynikiem ujemnym. Kto decyduje, że szpital może tak 
planować. Stwierdził, że w trakcie roku mogą wystąpić różne sytuacje i ten wynik ujemny 
może się pojawić. Może też pojawić się nadwyżka. To jest naturalne. Natomiast wydaje się, 
że z samego planowania nie powinno tak być.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że niepokoi go fakt iż szpital w Pionkach wykazuje 
duże nadwykonania które sugerują że w przyszłości będzie możliwość odzyskania środków. 
Oczywiście jeśli mowa jest o procedurach ratowania życia i zdrowia to te nadwykonania 
rzeczywiście są do odzyskania. Natomiast nie sądzi żeby udało się odzyskać nadwykonania w 
wysokości kilkuset tysięcy złotych za rehabilitację. Tymczasem one figurują jako należności, 
o które szpital będzie się starał. Stwierdził, że jego zdaniem to jest fikcja. Z tego zdał sobie 
sprawę dyrektor Deja i szpital w Iłży tego typu nadwykonań nie wykonuje. Poinformował, że 
wykonywanie tych nadwykonań to są koszty. A jego zdaniem te koszty są generowane dosyć 
swawolnie. Należałoby się temu przyjrzeć i spróbować zrównać specyfikę dwóch szpitali 
powiatowych. 
 Następnie stwierdził, że chciałby dzisiejsze posiedzenie Komisji wykorzystać aby 
zwrócić się do Zarządu o poparcie wniosku Rady Społecznej SPZZOZ w Pionkach.  
Poinformował, że na wczorajszym posiedzeniu Rady Społecznej szpitala w Pionkach  został 
przegłosowany wniosek o zakup sprzętu do Poradnio chirurgiczno – ortopedycznej za nieduże 
pieniądze, w granicach 20 tys. zł. Pojawił się też problem, który zasygnalizował ordynator 
oddziału chirurgicznego dotyczący sprzętu medycznego do oddziału urologicznego. Tu w grę 
wchodzi kwota 110.358 zł. które mieszczą się we wniosku złożonym do Starostwa na zakup 
sprzętu medycznego dla Pionek. Stwierdził, że  chciałby aby to zostało potraktowane tak jak 
przyjęto to wczoraj na Radzie Społecznej tj. jako pewien priorytet dla szpitala pionkowskiego 
bo jest szansa że ta chirurgia urologiczna zafunkcjonuje w Pionkach na stałe. A bez tego 
sprzętu nie zafunkcjonuje w ogóle. Dlatego polecił ten wniosek, który dotyczy zakupów na 
cały rok i który został złożony wcześniej. Natomiast ten zakup dot. sprzętu medycznego do 
chirurgii urologicznej za 110.358 zł chciałby żeby potraktować jako priorytet.  
 
Radny Roman Frąk stwierdził, że chciałby pójść dalej i prosić Zarząd żeby przy wydawaniu 
zgody na zakup sprzętu, zwłaszcza kosztownego, sprawdzał te wykonania. Czy ten sprzęt 
rzeczywiście będzie pracował. Jeżeli na urologii jest 2.870 zł nadwykonań tzn., że nie było 
chętnych. Oczywiście można kupić sprzęt za 100 tys. zł., tylko prosi żeby Zarząd powiązywał 
zakupy o dużej wartości analizując to jakie były wykonania i jaka jest obsada lekarska na 
danym oddziale. Chodzi o to żeby to były rzeczywiście celowe zakupy.    
 
Radny Zbigniew Dziubasik poinformował, że w Pionkach jest dużo starszych ludzi i są 
kolejki do przychodni urologicznej. Dobrze, że jest tam specjalista dr Nieróbca, który 
przyjeżdża i przyjmuje w Pionkach raz, czy dwa razy w tygodniu. Ponieważ jednak pojawiła 
się szansa na utworzenie pododdziału urologicznego w szpitalu gdzie mogłyby być 
wykonywane proste zabiegi to trzeba szansę wykorzystać.  
 
Więcej spraw nie zgłoszono. 
 
 
Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenia Przewodniczący zamknął                             
13 posiedzenie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej o godz. 14.50. 
 
 
 Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Komisji 
 
Małgorzata Dróżdż                                                                     / - / Marian Wikło 
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